



**John Penotti**  
**President**  
**SK Global**

John Penotti is President of SK Global, the merged entity of Sidney Kimmel Entertainment, an independent film-finance and production company, and Ivanhoe Pictures, an international local-language content company. He has produced over 45 films and been a prominent executive since his start working with director Sidney Lumet. At Ivanhoe, Penotti has established partnerships to produce local-language films in China, India, Korea, Taiwan, Vietnam and Latin America. He has teamed up with Blumhouse Productions and Mumbai-based Phantom Films to produce genre films in India, including the limited series **Ghoul** for Netflix. Penotti and Ivanhoe, along with Warner Bros. and Color Force, produced and co-financed **Crazy Rich Asians**, one of Hollywood's highest-grossing romantic comedies. He also produced the Chinese film **My Other Home** about basketball star Stephon Marbury. Through SKE, he is producing **Greta**, which Focus Features will distribute in 2019. Penotti was Founding Partner and President of GreeneStreet Films from 1994 to 2013, overseeing the Oscar-nominated **In the Bedroom**, **Swimfan** and many other films.

John Penotti  
总裁  
SK 环球电影公司

John Penotti 现任 SK 环球电影公司总裁。该公司由独立电影融资和制作公司 Sidney Kimmel 娱乐，与提供国际本地语言内容的艾芬豪影业公司合并成立。John Penott 拥有超过 45 部电影制作经验，自与导演西德尼·吕美合作起，他担任多年公司高管。在艾芬豪影业工作期间，Penotti 同中国、印度、韩国、中国台湾、越南、拉丁美洲等地区建立合作关系，主要负责本地语言影视内容制作。同时，他还与 Jason Blum 的 Blumhouse 制作公司和总部位于孟买的 Phantom Films 合作印度地区类型片，其中包括 Netflix 出品的限定剧集《Ghoul》。由 Penotti、艾芬豪影业、华纳兄弟、美国色彩力量共同投资制作的《摘金奇缘》成为好莱坞今夏最赚钱的爱情喜剧电影。他还参与制作关于篮球运动员斯蒂芬·马布里的华语电影《我是马布里》。由 SK 环球出品，Penotti 制片的电影《Greta》将在 2019 年由焦点电影公司发行。1994 年到 2013 年期间，Penotti 曾任 GreeneStreet 电影公司创始人兼总裁，出品获得奥斯卡提名电影《意外边缘》和《泳池诱惑》等其他电影。